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BARDO. Miejscowa społeczność aktywnie włączyła się do dyskusji na temat przebiegu przyszłego
korytarza  drogi  ekspresowej  S8  z  Wrocławia  do  Kłodzka.  W  ramach  powszechnych  spotkań
zorganizowanych przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad wyartykułowano lokalne
oczekiwania i obawy związane z ewentualnym poprowadzeniem szlaku przez centrum miasta czy
niektóre fragmenty gminy.
 

Droga ekspresowa S8 przez Bardo nie pobiegnie

- Cieszę się, że stanowisko GDDKiA we Wrocławiu, przesłane do komisji ministerialnej, jest po naszej
myśli. W okolicach Barda zostaną wykonane węzły drogowe umożliwiające wjeżdżanie i zjeżdżanie z
tej trasy, która ominie miasto. Spadnie więc uciążliwość ze strony dużego taboru, ale nie powinno to
zmniejszyć  turystycznej  atrakcyjności  -  zauważa  burmistrz  Krzysztof  Żegański.  -  Korytarz
poprowadzi w pobliżu Lasówki w stronę Wojciechowic i na wysokości Boguszyna do Kłodzka.
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